

SALES CONTRACT No. 1

Egypt, Cairo
Date: 01.05.2023

S.C. Tiera Grup SRL, Republic of Moldova, hereinafter referred to as the "Buyer" and distributor of salt in Republic of Moldova, represented by the Administrator Rusu Angela, acting on the basis of the Statute of the Company, on the on hand, and

EM SALT GROUP LTD, Egypt, hereinafter referred to as "Seller" on behalf of the legal representative Mr. Sameh Elsayed, acting on the basis of the Statute of the Company, NATIONAL ID148574106, registration number 58999 port said.

Address: Emsalt Group LTD, Apartment 203, Building No. 9 - 2nd Floor, Port Said, Egyp on the other part, signed this Contract on the following:

1. Subject of Contract.

1.1. The Seller undertakes to deliver on the terms of this contract, and the Buyer undertakes to accept and pay **refined soft salt non iodized or iodized , tablet salt and deicing rock salt** in assortment, hereinafter referred to as "Goods".

2. Total cost of the Contract and the price of the Goods.

2.1. The total price of this Agreement is 1,000,000.00 (one million) US dollars.

2.2. Currency of payment under this Contract is US dollars.

2.3. Total number of the Goods under the present contract is unlimited and depends on the number of Goods according to Invoices.

2.4. Name of the variety, quantity, price, and date of the delivery of the goods agreed by Parties to the additional agreement of the contract. On the basis of the agreed additional agreements seller provides the Invoice.

2.5. The prices of Products and the amount of each shipment of the Goods described in the invoice from the Seller.

2.6. In the Price of Goods under this Contract includes the cost of Product packaging.

2.7. The price of the Goods under the present Contract to cover transportation expenses of the Seller

КОНТРАКТ КУПЛИ-ПРОДАЖИ № 1

Египет, Каир
Дата: 01.05.2023

Tiera Grup OOO, Республика Молдова именуемое в дальнейшем «Покупатель» и дистрибутор соли в Ресбулике Молдова, в лице Администратора Русу Анжела, действующего на основании Устава общества, с одной стороны

и
EM SALT GROUP LTD именуемый в дальнейшем «Продавец» в лице своего законного представителя г-на Самеха Эль-Сайеда., в лице: NATIONAL ID 148574106 .. регистрационный номер 58999 порт сайд. Адрес; Emsalt Group LTD, квартира 203, корпус № 9 - 2-й этаж, Порт-Саид, Египет, с другой стороны, заключили настоящий Контракт о нижеследующем:

1. Предмет Контракта.

1.1 Продавец обязуется поставить на условиях настоящего контракта, а Покупатель обязуется принять и оплатить соль морскую пищевую в ассортименте, именуемую в дальнейшем «Товар»

2. Общая стоимость Контракта и цена Товара

2.1 Общая сумма контракта составляет 1 000 000,00 (один миллион) долларов США.

2.2 Валюта платежа по настоящему Контракту – доллар США.

2.3 Общее количество Товара по настоящему контракту неограниченно и складывается из количества Товара по Инвойсам.

2.4 Наименование, ассортимент, количество, цена и сроки поставки Товара согласовываются Сторонами в Дополнительных соглашениях к контракту. На основании согласованных Дополнительных соглашений Продавец предоставляет Инвойс.

2.5 Цена Товара и сумма каждой отгрузки Товара приводится в Инвойсе от Продавца.

2.6 В стоимость Товара по настоящему Контракту входит стоимость упаковки Товара.

2.7 В стоимость Товара по настоящему Контракту включаются транспортные расходы Продавца по доставке Товара до порта

